



Ad hoc-Mitteilung nach § 15 WpHG

First Sensor AG
Peter-Behrens-Str. 15
12459 Berlin

First Sensor AG-Aktie ISIN DE0007201907 | WKN 720190

9. August 2012

First Sensor erhält Zehnjahresauftrag zur Lieferung innovativer Drucksensoren

First Sensor hat von einem in den Bereichen Industrie, Energie und Gesundheit tätigen deutschen Großkonzern einen langfristigen Auftrag zur Lieferung von innovativen Drucksensoren erhalten. Der Vertrag ist fest für 10 Jahre abgeschlossen worden. Die ersten Lieferungen werden im dritten Quartal 2012 beginnen. Das Auftragsvolumen beträgt mindestens 10 Mio. Euro.

First Sensor AG
Der Vorstand

Über First Sensor

Die First Sensor AG ist ein führender Anbieter von hochqualitativen kundenspezifischen Sensorlösungen in den Branchen Life Science, Industrial, Mobility, Security sowie Aerospace. Mit weltweit über 700 Mitarbeitern erwartet First Sensor einen Jahresumsatz 2012 von rund 120 Mio. Euro. First Sensor wurde vor über 20 Jahren in Berlin gegründet und ist seit 1999 an der Frankfurter Wertpapierbörse notiert [Prime Standard | WKN: 720190 | ISIN: DE0007201907 | SIS]. Weitere Informationen zu First Sensor im Internet unter www.first-sensor.com.



Ad hoc–News, according to § 15 WpHG

First Sensor AG
Peter–Behrens–Str. 15
12459 Berlin

First Sensor AG – Share ISIN DE0007201907 | WKN 720190

August 9th, 2012

First Sensor awarded ten–year contract to supply innovative pressure sensors

First Sensor has been awarded a long–term contract by a major German corporation operating in the industry, energy and health sectors to supply innovative pressure sensors. The agreement has been concluded for a fixed period of ten years. Deliveries will begin in the third quarter of 2012. The contract has a volume of at least €10 million.

First Sensor AG
Executive Board

About First Sensor

First Sensor AG is a leading provider of high–quality, customer–specific sensor solutions in the life science, industrial, mobility, security and aerospace industries. With more than 700 employees around the world, First Sensor is forecasting annual sales of around €120 million for 2012. First Sensor was formed in Berlin 20 years ago and has been listed on the Frankfurt Stock Exchange since 1999 [Prime Standard | WKN (German Securities Code Number): 720190 | ISIN: DE0007201907 | SIS]. Further information on First Sensor can be found on the Internet at www.first-sensor.com.